

Referat, møte i Studenthovedstaden

Sted: Villa Eika, Problemveien 5

Tid: 28.05.2024 kl. 13.00–14.00

Til stede på møtet:

Leder av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Karl Magnus NCD Nyeng
Leder av Studentparlamentet ved UiO, Elisabeth Hoksmo Olsen
Samarbeidsansvarlig for Studentparlamentet ved OsloMet, Amalie Fadler Opdal
BI Studentorganisasjon, Markus Hviding
Representant fra Studentrådet ved PHS, Marcus Andre Gustavsen Nysveen
Leder av Det Norske Studentersamfund, Petter Sæterøy
Leder av Kjellerpubnettverket på UiO, Christina Eide
Representant fra OSI, Siri Bråten
Leder av SiOs hovedstyre, Eilif Tanberg
Studentlivs koordinatør på OsloMet, Beate Thandiwe Dessington

Observatør, Oliwia Skowron, samarbeidsansvarlig i Velferdstinget

Møtet åpnes.

1) Valg av møteleder og referent

- a) Karl Magnus NCD Nyeng velges som møteleder.
- b) P. Alvsaker velges som referent.

2) Godkjenning av innkalling og dagsorden

Innkalling og dagsorden godkjennes.

3) Orienteringsrunde og erfaringsutveksling

Det tas en runde rundt bordet for orientering og erfaringsutveksling.

Velferdstinget i Oslo og Akershus: mye ferie, jobbet mest med å se på handlingsplanen og jobbe mot neste VT-møte 3. juni. Har fått oppdatering ang. halltid fra byrådet. De var ikke veldig imøtekomende, men vi håper å gjøre mer lobbyarbeid opp mot kommunen. Også fått oppdateringer fra Kompetansespor, som tester hvordan man kan få utenlandske studenter fra utenfor EU/EØS raskt gjennom byråkratiet som skal gi dem bankkonto og D-nummer. 80 studenter fra UiO er tatt ut i prosjektet.

Studentparlamentet på UiO: har valg av nytt AU på torsdag, brukt mye tid på det, samt akademisk boikott.

Kjellerpubnettverket på UiO: Går stille og rolig for seg, i fredstid med eiendomsavdelingen. Er en del av bemanningen under fadderuken på UiO. Har snart valg.

BISO: ingenting å orientere om.

SiO: ingenting å orientere om.

OsloMet, studentlivs koordinatør: ingenting å orientere om. Er her for å støtte opp om foreningene på OsloMet.

PHS: bruker mye tid på det som er deres hjertesak for tiden: bemanningssaken.

OSI: ingenting å orientere om.

OsloMet, samarbeidsansvarlig: jobber mye med organisatoriske og politiske dokumenter.

Oliwia, råd for de mindre: ingenting å orientere om.

4) Overlapp av nyvalgte lokalt og i Studenthovedstaden

Neste møte er 20. juni med av- og påtroppende. Eilif ønsker at det skal bli en tydelig runde med erfaringsutveksling ved neste møte. Hva skal vi få ut av dette samarbeidsforumet? Amalie er enig med Eilif at det er mye potensiale i forumet. Ønsker at vi planlegger noen medieutspill.

Det kommer spørsmål fra PHS ang. vanskeligheter med overlapp:

PHS: er åpne for innspill med tanke på studentdemokratiet vårt som er problematisk da alle PHS-studenter går sammen 1. året, praksis 2. året og så tilbake til skolebenken 3. året. Da blir det veldig vanskelig å ha overlapp da valget skjer etter studiestart. På det tidspunktet er tidligere valgte fra studentdemokratiet spredt rundt i hele landet, noe som gjør overlapp umulig.

BISO: det som fungerer for oss er detaljerte onboarding- og overlappsdokumenter. Tvinge de som styrer til å skrive en slags manual til de nye som skal overta.

OsloMet: anbefaler skriftlig også, kombinert med fysisk møte.

SiO: Anbefaler veldig sterkt skriftlige rutiner. Men ikke gjør dem for detaljerte. Overordnede notater er det beste.

UiO: jo mer detaljert overføringsdokument, jo bedre. Viktig å kjempe fram at institusjonen skal ta litt ansvar. Det er lovpålagt at institusjonen skal tilrettelegge for studentdemokratiet, så det kan være en god idé å ansvarliggjøre ledelsen og sørge for at de bistår med å støtte opp om opplæring av studentdemokratiet.

Kjellerpubnettverket: Også viktig å huske offboarding. Sjekkliste er et veldig nyttig hjelpemiddel. Fort gjort å glemme ting som å overføre bankkontoer og offentlige styreregistre. Gå til "hva er en vitebok" på SiO Foreninger. Den er veldig god. I omstillingsprosesser, ikke tenk på hvordan det er nå, men tenk på hva du vil at skal skje. Ta med en rådgiver for å hjelpe til med å sørge for at dere får de rettighetene der har rett på.

OsloMet studentlivskordinator: Vurder å endre valgperiode, eller vurder å be noen fra administrasjonen om å holde i trådene i mellomperioden.

Eilif ønsker en runde om hva SiO kan gjøre akkurat for PHS til neste møte. Ønsker tilbakemeldinger.

5) Eventuelt

Spørsmål om å opprette en slags dialogordning mellom møtene, f.eks. via Teams. KM anbefaler at man tar det opp ved neste møte.

Velferdstinget: 12 til 12, 30. juni. Da blir det festligheter fra 12 til dagen til 12 på natten. Tillitsvalgte fra utdanningsinstitusjoner får invitasjon fra oss.

Oliwia (Velferdstinget): Faddervakt. Jeg oppfordrer alle til å søke opp faddervakt på SiO sine nettsider for å sørge for en god og trygg studiestart for de nye studentene i Oslo. Tar kanskje dette opp igjen ved neste møte hvis det blir tid.

Velferdstinget: Tak over hodet-garanti: SIO, Oslo kommune og de fem største utdanningsinstitusjonene har tatt et initiativ. Jobber for at Oslo kommune skal ta kostnaden for at dette koordineres. Har ikke fått en skisse for hvordan dette skal ordnes enda. Har sagt ifra til dem at de ikke skal ta hallene til studentidretten. De skal fredes så godt det lar seg gjøre.

Høringssvar ang. skjenketider i Oslo kommune. Tenker å ta opp dette i dette forumet neste gang.

Amalie ønsker å få en avklaring av rolleforståelser før neste møte., f.eks. inn mot studentmeldingen. KM informer om at arbeidet med den vil snart komme i gang, og er sikker på at SH vil få mye å gjøre med den.